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معلوم است وقتی به کسی می گوییم چرا حجابت را رعایت نمی کنی اوجواب دهد که به تو ربطی ندارد| خیلی از منکراتی که

در کف جامعه وجود دارد به طور سازمان یافته عمل می شود.

امروز طلبه کم داریم؛ 

به گزارش اسپاداناخبر، روابط عمومی ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان فارس به نقل از حجت الاسلام مهدی طائب
افزود: این فریضه واجب چون یک امر حکومتی نیز تلقی می شود، می بایست به مسئولان شناسانده شود. وی که در بیست و

هفتمین همایش آمران به معروف در شیراز سخن می گفت، افزود: امروزه مجلس ما در رابطه با حجاب و منکرات هنوز
قانونی ندارد. از زمان انقلاب تا به حال، چند بار در مجلس شورای اسلامی، امر به معروف و نهی ازمنکر فقیهانه مورد بررسی

قرار گرفته است؟ رئیس شورای قرارگاه عمار گفت: 'بسیاری از کسانی که در اجرای منکرات نیز اصرار دارند از معروفات
بی اطلاع هستند و معلوم است وقتی به کسی می گوییم، چرا حجابت را رعایت نمی کنی، او برگردد و جواب دهد که به تو

ربطی ندارد. وی با بیان این که اول باید معروفات را بشناسیم و بعد به مقابله با منکرات برویم، اظهار داشت: امروز صدا و
سیمای ما در این قضیه کم کاری کرده و خیلی از منکراتی که در کف جامعه می بینیم، خواسته یا ناخواسته به طور سازمان
یافته عمل می شود که ما نیز باید در برخورد با این قضایا سازمان یافته عمل کنیم و بدون مطالعه کار را پیش نبریم. طائب

با بیان اینکه فضای مجازی مثل فضای شیمیایی، خطرناک ترین جایی است که دشمن رد پای جوانان ما را رصد می کند، افزود:
در این قسمت هم کم کاری شده و نتوانسته ایم جوانان خود را هدایت کنیم و به مقابله بپردازیم. وی با اشاره به اینکه مسئولان

در رابطه با معروفات شناختی ندارند، ادامه داد: نخستین برخورد ناهیان با مسئولان این نیست که برویم بگوییم اینجا اشتباه
کرده ای، آنجا درست گفته ای. اولین اقدام این است که آنها را نسبت به خود امر به معروف و نهی از منکر توجیه کنیم و

معروفات و منکرات را به آنها بشناسانیم. طائب ادامه داد: کسی که در جامعه امر به معروف میکند، مانند کسی است که در
جبهه های جنگ می جنگد. این جهاد، جهاد احیا است و افراد را زنده می کند. وی افزود: بعضی فکر می کنند اگر ما طلبه

شدیم یک امر مستحب است اما این یک واجب است. همچنان که بعضی فکر می کنند امر به معروف و نهی از منکر واجب
نیست ولی در کنار نماز و روزه از واجبات است. رئیس شورای قرارگاه عمار گفت:' یکی از موارد مهم امر به معروف و نهی

از منکر این است که نقش امر به معروف و نهی از منکر را در بین خانواده ها برجسته کنیم. ما امروز طلبه کم داریم و این
خطری است که دارد ما را تهدید می کند. امسال ورودی به حوزه ها کم شده و علت آن این است که دشمن در نهاد تعلیم و
تربیت کشور به خوبی نفوذ کرده است و کار می کند و باید از خودمان سوال کنیم ما چقدر تلاش کرده ایم که جوانان بروند

طلبه بشوند؟' سلیمان مهدوی دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان فارس نیز در ابتدای این جلسه گفت: زمانی امر
به معروف و نهی از منکر نمود واقعی خود را دارد که در صورت دیدن خطا و گناه، به یکدیگر تذکر زبانی دهیم و تعداد آمران

به معروف و ناهیان از منکر در جامعه افزایش یابد. منبع/ ایرنا
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